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Stanley Gibbons North East Africa Stamp Catalogue (containing Burundi, Djibouti, Egypt, Ethopia, Rwanda,
Somalia, South Sudan and Sudan)  2nd Edition 2018  
 
A comprehensive, single-volume listing of the stamps of North-East Africa. The 2nd Edition of this exciting
catalogue from Stanley Gibbons bringing together the stamp issuing regions of North-East Africa (excluding
Commonwealth countries). The catalogue also covers a number of other areas of interest, including: French
Territory of the Afars and the Issas, Italian East Africa and Ruanda-Urundi. 
 
Key Selling Features 
 
Second edition of this exciting new catalogue. 
Colour illustrations. 
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Updated issues for Burundi, Djibouti, Egypt, Eritrea, Ethiopia, Rwanda, Somalia and Sudan. 
New Issues for South Sudan included 
Prices fully revised with advice from specialist dealers to reflect current market conditions. 
Comprehensive listings of Ethiopia and Sudan 
UPU Specimen stamps now included . 
Detailed Contents/Countries Covered 
All major varieties are included, notably perforation, watermark and shade variations, overprint types and
major errors. Here you will find up-to-date lists for all the stamps from: 
 
Burundi 
Djibouti 
Egypt 
Eritrea 
Ethiopia 
Rwanda 
Somalia 
Sudan 
Apart from the stamps of the current stamp issuing territories, the Stanley Gibbons North-East Africa
catalogue also covers a number of other areas of interest, including: 
 
British Forces in Egypt 
Suez Canal Company 
French Territory of the Afars and the Issas 
Italian East Africa 
Ruanda-Urundi 
 
Stanley Gibbons Briefmarkenkatalog für Nordostafrika (mit Burundi, Dschibuti, Ägypten, Äthiopien, Ruanda,
Somalia, Südsudan und Sudan) 2. Auflage 2018 
 
Eine umfassende, einbändige Auflistung der Briefmarken Nordostafrikas. Die 2. Ausgabe dieses aufregenden
Katalogs von Stanley Gibbons, in dem die Briefmarken ausstellenden Regionen Nordostafrikas (ohne
Commonwealth-Länder) zusammengefasst sind. Der Katalog deckt auch eine Reihe anderer Bereiche von
Interesse ab, darunter: Französisches Gebiet der Afars und der Issas, Italienisches Ostafrika und
Ruanda-Urundi. 
 
Hauptverkaufsmerkmale 
 
Zweite Ausgabe dieses aufregenden neuen Katalogs. 
Farbabbildungen. 
Aktualisierte Ausgaben für Burundi, Dschibuti, Ägypten, Eritrea, Äthiopien, Ruanda, Somalia und Sudan. 
Neuausgaben für den Südsudan enthalten 
Die Preise wurden mit Ratschlägen von Fachhändlern vollständig überarbeitet, um den aktuellen
Marktbedingungen Rechnung zu tragen. 
Umfassende Auflistungen von Äthiopien und Sudan 
UPU-Musterstempel jetzt enthalten. 
Detaillierte Inhalte / Länder abgedeckt 
Alle wichtigen Sorten sind enthalten, insbesondere Perforations-, Wasserzeichen- und Farbtonvariationen,
Überdrucktypen und größere Fehler. Hier finden Sie aktuelle Listen aller Briefmarken von: 
 
Burundi 
Dschibuti 
Ägypten 
Eritrea 
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Äthiopien 
Ruanda 
Somalia 
Sudan 
Neben den Briefmarken der aktuellen Briefmarkenausgabegebiete deckt der Katalog von Stanley Gibbons in
Nordostafrika auch eine Reihe anderer Bereiche von Interesse ab, darunter: 
 
Britische Streitkräfte in Ägypten 
Suez Canal Company 
Französisches Territorium der Afars und der Issas 
Italienisches Ostafrika 
Ruanda-Urundi 
 
Quelle: Verlagsinfo 
Lieferanteninformation

Kundenrezensionen:Für dieses Produkt wurde noch keine Bewertung abgegeben. 
Bitte melden Sie sich an, um eine Rezension über dieses Produkt zu schreiben. 
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